
 

Z á p i s 

z 12. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 14. 9. 2011 

 

Zahájeno: 18.00 hod Ukončeno: 21.45 hod. 

 

Přítomni: Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. 

Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček 

Omluveni: J. Lipták, V. Pražák 

Hosté:  p. Václav Homola, J. Homolová 

 

1. Starosta obce zahájil 12. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18.00 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední desce OÚ 

Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále konstatoval, že je 

přítomno13 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

Zapisovatelem byl jmenován L. Přichystal, Z. Divišová 

 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání je vyložen k nahlédnutí v kanceláři starosty.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 12. zasedání ZO. 

Navrženi byli Ing. E. Klašková a Ing. J. Vaníček. 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 12. zasedání ZO Rajhradice paní Ing. E. Klaškovou a 

pana Ing. J. Vaníčka. 

Pro: 13 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. 

Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Starosta obce přednesl návrh doplněného programu zasedání. 

Program: 

1. Technický bod 

2. Zpráva kontrolního výboru 

3. Zpráva finančního výboru 

4. Zprávy z rady 

5. Možnost zvýšení koeficientu daně z nemovitostí 

6. Prodej pozemku parcela č. 285/2 v k. ú. Rajhradice 

7. Zveřejnění prodeje části pozemku p. č. 621 v k. ú. Rajhradice 

8. Situační řešení nové zástavby rodinnými domy na konci ulice Nová 

9. Zvýšení počtu pracovníků 

10. Rozpočtové opatření č. 8 

11. Smlouvy o dílo na výkon technického dozoru investora pro rekonstrukci ulice Za Kapličkou 

12. Nájemní smlouva s firmou Stavmont Brno s.r.o. 

13. Cenová kalkulace oprav Kaple sv. Školastiky 

14. Komise životního prostředí 

15. Stanovení prohlídky budov MŠ a ZŠ 

16.  Dodatky k mandátním smlouvám na zateplení budov MŠ a ZŠ 

17. Diskuse – písemné dotazy Ing. Koláčka 

18. Závěr 



P. Nevídal – požádal, aby body č. 3 a 5 byly projednávány v návaznosti na sebe. 

Ing. Koláček navrhuje vypustit body č. 6, 10, 12 a 16 a odsunout na příští zasedání, protože nestihl 

prostudovat materiály. 

Starosta obce dal o návrhu Ing. Koláčka hlasovat. 

Usnesení č. 2 

ZO schvaluje vypustit z programu dnešního zasedání ZO bod 6, 10, 12 a 16. 

Pro: 4 – Ing. J. Bednář, Ing. J. Koláček, M. Herman, J. Hudlík  

Proti: 7 - V. Černý, Ing. E. Klašková, Ing. Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner,  L. Přichystal,  

Ing. J. Vaníček 

Zdržel se: 2 – P. Nevídal, M. Přichystal 

Návrh Ing. J. Koláčka nebyl schválen. 

 

Počátek diskuse o nahrávání – starosta diskusi přesunul po projednání programu. 

 

Starosta nechal hlasovat o původním navrženém programu se změnou navrženou P. Nevídalem. 

Usnesení č. 3 

ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání s těmito body: 

1.   Technický bod 

2. Zpráva kontrolního výboru 

3. Zprávy z rady 

4. Zprávy finančního výboru 

5. Možnost zvýšení koeficientu daně z nemovitostí 

6. Prodej pozemku parcela č. 285/2 v k.ú. Rajhradice 

7. Zveřejnění prodeje části pozemku p.č. 621 v k.ú. Rajhradice 

8. Situační řešení nové zástavby rodinnými domy na konci ulice Nová 

9. Zvýšení počtu pracovníků 

10. Rozpočtové opatření č. 9 

11. Smlouvy o dílo na výkon technického dozoru investora pro rekonstrukci ulice Za Kapličkou 

12. Nájemní smlouva s firmou Stavmont Brno s.r.o. 

13. Cenová kalkulace oprav Kaple sv. Školastiky 

14. Komise životního prostředí 

15. Stanovení prohlídky budov MŠ a ZŠ 

16. Dodatky k mandátním smlouvám na zateplení budov MŠ a ZŠ 

17. Diskuse – písemné dotazy Ing. Koláčka 

18. Závěr 

Pro: 8 - V. Černý,  Ing. E. Klašková, Ing. Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner,  L. Přichystal, M. 

Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Proti: 3 – M. Herman, Ing. J. Koláček, J. Hudlík 

Zdržel se: 2 – P. Nevídal, Ing. J. Bednář 

 

Po hlasování o programu oznámil M. Herman, že si nahrává průběh jednání ZO pro soukromé účely. 

Ing. Klašková, Ing. Komenda, Ing. Vaníček hlasitě vyjádřili nesouhlas se soukromým nahráváním. 

Ing. J. Koláček oznámil, že si také nahrává průběh jednání pro soukromé účely. Nastala diskuse o 

legálnosti nahrávání. 

Ing. Komenda vznesl návrh, aby ZO rozhodlo hlasováním, zda povolí soukromé nahrávání jednání 

ZO. 

Usnesení č. 4 

ZO nepovoluje pořizováním zvukového a video záznamu z jednání zastupitelstva pro soukromé 

účely. 
 



Pro: 10 - V. Černý, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. 

Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Proti: 2 – Ing. Koláček, M. Herman 

Zdržel se: 1 – Ing. J. Bednář 

 

Po hlasování starosta položil dotaz, zda pánové Ing. Koláček a M. Herman budou nahrávat dnešní  

zasedání ZO. 

Ing. Koláček odpověděl, že ne. 

M. Herman prohlásil, že si bude i nadále jednání ZO nahrávat, necítí se být zavázán tímto usnesením. 

Starosta obce konstatoval, že pan M. Herman porušuje usnesení ZO. 

 

2. Zpráva kontrolního výboru. 

Starosta obce konstatoval, že kontrolní výbor se nesešel, proto zpráva kontrolního výboru bude  

v programu příštího zasedání ZO. 

 

3. Zprávy z rady 

Zprávy z rady obce obdrželi všichni zastupitelé před zasedání ZO. Starosta obce otevřel diskusi. 

Ing. Koláček – se dotázal na parkoviště na ulici Na Kopečku, zda podléhá schvalovacímu řízení  

z hlediska stavebního a zda takové stavby jsou zakresleny v katastrálních mapách. 

Starosta odpověděl, že to je otázka na stavební úřad. 

P. Nevídal – se dotázal na úpravu krajnice a příkopu na konci ulice Svratecká u domu p. Katony. 

Starosta vysvětlil situaci a rozsah a důvody této úpravy. 

M. Herman se dotázal celkové náklady pořízení obytné buňky, která bude stát v prostoru bývalé  

sokolovny. 

Starosta podal bližší informace. 

M. Herman – rada obce dne 5.9. projednala více náklady stavby ulice Za Kapličkou 

Informace a vysvětlení podal Ing. Marcián. 

Usnesení č. 5 

ZO bere na vědomí zprávy z rady obce. 

Pro: 12 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. Komenda, Ing. 

F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 – Ing. J. Koláček 

 

4. Zpráva finančního výboru. 

Zprávu finančního výboru přednesl pan P. Nevídal. Zpráva je přílohou zápisu. 

FV je toho názoru, že zvýšení daňové zátěže u daně z  nemovitosti občanů Rajhradic je nutné 

posuzovat velice citlivě nejenom s ohledem na příjmovou stránku rozpočtu obce Rajhradice, ale 

především s ohledem na výdajovou stránku jednotlivých rodinných rozpočtů a jejich 

předpokládaného budoucího vyššího zatížení v důsledku daňové, důchodové, školské reformy a 

reformy zdravotnictví. Na základě výše uvedeného doporučuje finanční výbor zastupitelstvu obce 

ponechat místní koeficient na hodnotě 1, případně upravit koeficienty dle §6 a 11 u všech druhů na 

zákonem stanovenou hodnotu 1,4. 

Usnesení č. 6 

ZO bere na vědomí zprávu finančního výboru a doporučení nezvyšovat koeficient daně  

z nemovitosti. 

Pro: 13 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček,  

Ing. Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. 

J. Vaníček 

Proti: 0 



Zdržel se: 0 

 

5. Možnost zvýšení koeficientu daně z nemovitosti 

Starosta obce informoval zastupitele o doporučení rady obce, aby se koeficient daně z nemovitosti  

neměnil. 

K tomuto bodu diskutoval V. Homola. 

Usnesení č. 7 

ZO ponechává koeficient daně z nemovitosti na dosavadní výši. 

Pro: 12 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. 

Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 – J. Hudlík 

 

6. Prodej pozemku p.č. 285/2 v k.ú. Rajhradice 

Záměr prodeje pozemku p.č. 285/2 o výměře 61m
2
 v k.ú. Rajhradice byl vyvěšen na úřední desce 

O prodej pozemku požádal jediný zájemce p. Radek Černý. 

K prodeji pozemku a prodejní ceně diskutovali M. Herman, Ing. Klašková, P. Nevídal, Z. Mittner. 

Prodejní cena byla navrhována 1.000 – 1.500,- Kč/m
2
 nebo 100.000,- Kč za celý pozemek. 

Starosta obce navrhuje cenu 1.250,- Kč/m
2
 + 500,- Kč na vklad do katastru nemovitostí + 3%  

z celkové částky, celkem tedy 79.000,- Kč za pozemek. 

Usnesení č. 8 

ZO schvaluje prodej pozemku p.č. 285/2 o výměře 61m
2
 v k.ú. Rajhradice panu Radku Černému za  

celkovou cenu 79.000,- Kč. Cena zahrnuje 1.250,- Kč/m
2
, 500,- Kč za vklad do katastru nemovitostí  

a 3% procenta z celkové částky na daň z převodu nemovitosti. 

Pro: 10 - Ing. Bednář, V. Černý, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. 

Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 3 – Ing. J. Koláček, M. Herman, Ing. M. Komenda 

 

7. Zveřejnění prodeje části pozemku p.č. 621 o výměře 9m
2
 v k.ú. Rajhradice. 

Starosta podal bližší vysvětlení, zakreslení situace bude přílohou zápisu. Jedná se o část obecní 

parcely na ulici Svratecká v místě, kde je ve výklenku studna. Přilehlý pozemek koupil pan Pavel 

Bednář a chce na tomto pozemku postavit rodinný dům. Pan Bednář chce koupit další část parcely – 

označenou písmenem b – v šířce 22 m
2
 před jeho pozemkem, na kterém chce parkovat auta. Starosta 

konstatoval, že by nebylo vhodné tento pozemek prodávat z důvodu celkové opravy a úpravy celé 

ulice. 

K uvedenému tématu diskutovali Ing. Marcián, V. Homola, L. Přichystal, Ing. Bednář, M. Herman,  

Ing. Koláček. 

Usnesení č. 9 

ZO schvaluje zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 621 v k.ú. Rajhradice o výměře 9m
2
. Na 

této části pozemku je vybudována obecní studna, sousedí s pozemkem parcela č. 544/5 v k.ú. 

Rajhradice na ulici Svratecká. 
Pro: 13 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. 

Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 



Usnesení č. 10 

ZO schvaluje zveřejnění záměru prodeje části obecního pozemku p.č. 621(část obecního chodníku) 

 v šířce 22m před pozemkem pana P. Bednáře.  

Pro: 0 

Proti: 13 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. 

Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček 

Zdržel se: 0 

Usnesení č. 10 nebylo schváleno. 

Do příštího zasedání ZO starosta obce zjistí stav studny a přibližnou cenu za zhotovení studny. 

 

8. Situační řešení nové zástavby RD na konci ulice Nová 

S návrhem situačního řešení nové zástavby rod. domy na ulici Nová bylo ZO seznámeno již na  

zasedání ZO dne 1.6.2011. Jedná se pozemek p. č. 27 na konci ulice Nová. 

Jedná se hlavně o souhlas s výstavbou příjezdové cesty. 

Diskutovali:Ing. Marcián, P. Nevídal, Z. Mittner, Ing. Komenda, L. Přichystal 

Většina zastupitelů souhlasí s výstavbou jedné příjezdové cesty, a to z jižní strany. 

Usnesení č. 11 

ZO souhlasí s výstavbou rodinných domů, ale požaduje realizovat výstavbu cesty na jižní straně. 

Pro: 13 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. 

Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. 

Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

9. Zvýšení počtu pracovníků 

Rada obce na svém zasedání dne 31.8. 2011 schválila navýšení počtu obecních pracovníků o jedno 

místo. Tato pravomoc rady vyplývá ze zákona 128/2000 Sb., § 102, písmeno j. Důvodem jsou 

zvýšené náklady na údržbu zeleně v důsledku nově vybudovaných mokřadů a jiné zeleně. Náklady 

jsou navýšeny o 192 tis Kč. Jedná se o seč mokřadu Kantorky-1x celá plocha a 3x jen rovina 

v celkové částce 79 tis Kč., mokřad Habřina se sekl 2x v částce 52 tis. Kč., 3x pokosení příkop od 

zrcadla k SIADu za 16 tis Kč., 6x seč před mostem od Rajhradu za 35 tis Kč., ošetření starých 

stromů a vyplení dřevin za 10 tis Kč. 

Další obecní pracovník bude v pracovním poměru 10 měsíců a pracovní úřad na něho přispívá 

částkou 9 tis Kč./měsíc. Obec bude na mzdu a odvody doplácet 14 tis Kč/měsíc. Celkové roční 

náklady jsou tedy pro obec 140 tis. Kč.  

K tomuto bodu diskutovali Ing. J. Bednář, P. Nevídal, M. Ustohalová, M. Herman, Ing. Vaníček, 

Ing. F. Marcián 

Usnesení č. 12 

ZO schvaluje navýšení počtu obecních pracovníků o 1 pracovníka podporovaného pracovním 

úřadem. 

Pro: 11 - Ing. Bednář, V. Černý, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. Komenda, 

Ing. F. Marcián, Z. Mittner, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 – P. Nevídal, M. Herman 

 

10. Rozpočtové opatření č. 9 

V příjmové části se navýší § 3639-prodej starého OÚ o 3.090tis. Kč. 

Ve výdajové části se navýší § 2212-ulice Za Kapličkou o 2.647,3tis. Kč, § 3639-daň z příjmu  

nemovitosti o 92,7tis. Kč, § 3745-zeleň o 350tis. Kč.  



Celkově se rozpočet v příjmové i výdajové části navýší o 3.090tis. Kč.  

Usnesení č. 13 

ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 9. 

Pro: 12 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík, Ing. E. Klašková,  Ing. Komenda, Ing. 

F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 – Ing. J. Koláček 

 

11. Smlouva o dílo na výkon technickém dozoru investora pro rekonstrukci ulice Za Kapličkou. 

Mandátní smlouva byla sestavována ve spolupráci s Ing. Marciánem a koncept byl přeposlán všem 

zastupitelům. Částka za technický dozor byla již projednána na dřívějším zasedání ZO. 

Diskutovali Ing. J. Koláček a P. Nevídal. 

Usnesení č. 14 

ZO schvaluje Mandátní smlouvu na výkon technického dozoru investora pro rekonstrukci ulice Za  

Kapličkou s dodatkem, že vyplaceno bude  40tis. Kč po zhotovení díla a 10tis. po odstranění vad a  

Nedodělků. 

Pro: 12 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík, Ing. E. Klašková,  Ing. J. Koláček, 

Ing. Komenda, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 – Ing. F. Marcián 

 

12. Nájemní smlouva s firmou Stavmont Brno 

Návrh nájemní smlouvy dostali zastupitelé mailem. Starosta podal informace ještě o dnešním jednání 

se zástupcem firmy Stavmont. Návrh smlouvy mají zastupitelé ještě v deskách s červeně 

vyznačenými změnami. Starosta podal informace k těmto změnám a uvedl, že nechce o nájemní 

smlouvě hlasovat dnes. 

K nájemní smlouvě diskutovali P. Nevídal, Ing. Marcián, M. Herman 

Zastupitelé mají čas si do příštího zasedání ZO nájemní smlouvu prostudovat. 

 

13. Cenová kalkulace oprav Kaple sv. Školastiky 

Starosta obce seznámil s cenou kalkulací na opravu Kaple sv. Školastiky, kterou vyhotovil pan Karel 

Němec za cenu 5.000,- Kč. Tuto kalkulaci dostali také všichni zastupitelé před zasedáním ZO 

mailem. 

Diskutovali Ing. Koláček, Ing. Marcián, M. Herman. 

Ing. Vaniček zjistí možnost a podmínky pro uspořádání sbírky na opravu kaple. 

Ing. Koláček je pověřen nafocením současného stavu Kaple sv. Školastiky, k tomuto účelu mu  

starosta obce zapůjčí obecní fotoaparát. 

Usnesení č. 15 

ZO bere na vědomí cenovou kalkulaci oprav Kaple sv. Školastiky. 

Pro: 13 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček,  

Ing. Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. 

J. Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Ing. J. Koláček souhlasí s pověřením starosty o zjištění možností získání dotace na opravu kaple. 

 

14. Komise životního prostředí 

Ing. Komenda informoval ZO, že komise pro životní prostředí se sešla během léta 2,5 krát . Předložil  

zápis z jednání komise a prohlásil, že tímto končí o zprávách z komise a omlouvá se všem slušným  

zastupitelům, ale nebude panu Hermanovi vykládat, jak trávil svůj osobní čas o prázdninách. Zápisy  



komise předložil k nahlédnutí všem přítomným zastupitelům, kromě pana Hermana. 

Usnesení č. 16 

ZO bere na vědomí zprávy komise životního prostředí. 

Pro: 9 - V. Černý, J. Hudlík, Ing. Komenda, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. 

Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 3 – Ing. J. Bednář, Ing. J. Koláček, M. Herman 

Ing. Klašková pro nepřítomnost nehlasovala. 

 

15. Stanovení prohlídky budov MŠ a ZŠ 

Starosta navrhuje, aby prohlídka MŠ se bude konat ve středu dne 21.9.2011 v 17.00 hod a prohlídka 

ZŠ se bude konat téhož dne v 18.00 hod. 

Usnesení č. 17 

ZO bere na vědomí stanovené termíny prohlídek technického stavu budov MŠ a ZŠ. 

Pro: 12 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík, Ing. J. Koláček,  Ing. Komenda, Ing. 

F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Ing. Klašková pro nepřítomnost nehlasovala. 

 

16. Dodatky k mandátním smlouvám na zateplení budov MŠ a ZŠ, 

Dodatky k mandátním smlouvám měli zastupitelé také možnost prostudovat. Jedná se o to, že  

původní žádosti na zateplení nevyhověly požadavkům programu z důvodu nedostatku peněz fondu.  

Jako vstřícný krok RPA Brno pro nás žádosti podá za 1,- Kč znovu s menšími úpravami. 

K bodu diskutoval Ing. Koláček, M. Herman. 

Usnesení č. 18 

ZO schvaluje Dodatky k mandátním smlouvám č. SML-2-M-10-058 a č. SML-2-M-10-059 na  

opětovné získání dotace na zateplení budov ZŠ a MŠ. 

Pro: 11 - Ing. Bednář, V. Černý, M. Herman, J. Hudlík,  Ing. Komenda, Ing. F. Marcián, Z. 

Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 – Ing. J. Koláček 

Ing. Klašková pro nepřítomnost nehlasovala. 

 

17. Diskuse 

Na začátku diskuse se ujal slova starosta obce a odpovídal na písemné dotazy, které mu poslal Ing.  

Koláček. 

Ing. Koláček - v prvé řadě se mi jedná o souhrnnou informaci ke stavu řešení dopravní nehody 

starého obecního vozidla – především kolik peněz obec vlastně za zničené staré auto obdržela a od 

koho. V návaznosti na to z jaké položky obce bylo uhrazeno nové vozidlo. Možná bude dostačující 

dát na zastupitelstvu k nahlédnutí dokumentaci vedenou, k této věci, na obci jen s jednoduchým 

komentářem. 

Starosta  - za staré obecní vozidlo jsme obdrželi částku 26 100,- Kč od pojišťovny 

UNIQA(pojišťovna viníka nehody). Nové vozidlo bylo uhrazeno z § 6171 na základě rozpočtového 

opatření č. 2  schválené zastupitelstvem obce dne 28.2.2011. V zápise ze zastupitelstva z 5 veřejného 

zasedání je vše uvedeno.     

 Ing. Koláček - zajímá mne stav dotace na kompostery a jejich dodání – při hlasování o této akci nám 

bylo zdůrazněno, že je nutné odhlasovat akci co nejdříve (zájem občanů byl doložen anketou), a 



protože od tohoto hlasování prošel již „nějaký“ měsíc. Zajímá mne jak akce pokračuje, a zda již 

někdo kompostery v obci dostal? 

Starosta - na základě schválené mandátní smlouvy zastupitelstvem dne 2.2.2011 byla zpracována a 

podána žádost o dotaci. V současné době čekáme na akceptační dopis. Kompostéry zatím nikdo 

nedostal. V případě, že dotaci obdržíme kompostéry se budou rozdávat nejdříve na jaře příštího roku.  

Ing. Koláček - pravděpodobně jsme již po předpokládaném termínu se získáním dotace na 

multifunkční sportovní centrum, tedy toho termínu, který nám byl na zastupitelstvu při schvalování 

tohoto záměru nastíněn. Bude dobré vědět jaký je stav dotace. Zda se nějaká konkrétní dotace již 

projednává? Zda to zatím obec stálo nějaké finanční prostředky a v jakém časovém úseku je možno 

očekávat kladný výsledek? 

Starosta - výzva k podání dotace na multifunkční sportovní centrum nebyla prozatím vypsána, žádost  

prozatím nebyla podána. Obec žádné, s tímto spojené, finanční prostředky doposud nevynaložila. 

Ing. Koláček - znovu žádám o možnost nahlédnout na středečním zastupitelstvu do vnitřních směrnic 

obce – nahlédnutí není jen pro mne, ale je pro celé zastupitelstvo. 

Starosta  - směrnice vyložila účetní obce k nahlédnutí. 

Ing. Koláček - protože zůstal zakonzervovaný stav internetových stránek obce v „částečně 

nedokončené“ podobě, tak možná bude vhodné zvážit pokračování v činnosti komise k tomuto účelu 

zřízené. Tedy dohodnout termín pro jednání komise a pokračovat v této započaté činnosti směřující k 

zlepšení informování občanů. 

Starosta hledal vhodný termín pro jednání internetové komise, který by vyhovoval všem členům. 

Člen internetové komise Ing. Komenda a Ing. Vaníček prohlásili, že rezignují na funkci člena 

internetové komise, odmítají s panem Koláčkem spolupracovat. 

Starosta tedy prohlásil, že ruší činnost internetové skupiny a pokusí se na webových stránkách ve 

spolupráci s Jakubem Klaškou příspěvky aktualizovat. 

Ing. Vaníček přislíbil, že vypracuje návrh předávání požadavků administrátorovi.  

 Usnesení č. 19 

ZO pověřuje Ing. Vaníčka vypracováním návrhu podávání požadavků administrátorovi webových  

stránek. 

Pro: 11 - Ing. Bednář, V. Černý, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. Komenda, Ing. F. Marcián, 

Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 – H. Herman, Ing. J. Koláček 

 

Z. Mittner – reklamace silnice U Zvonice 

Ing. Klašková – informovala zastupitele, že příspěvky do zpravodaje mohou posílat do konce září 

P. Nevídal – dotaz na výstavbu cyklostezky 

Starosta podal informace o cyklostezce. 

Ing. Vaníček – hřebíky na silnici U Sýpky, opakovaná situace – značné nebezpečí úrazu. 

J. Hudlík – poděkoval všem zastupitelům, kteří se přičinili o výstavbu Mokřadů 

M. Herman – koridor Svratky 



Starosta odpověděl – dotaz na Povodí Moravy byl zaslán, na odpověď stále čekáme 

 

 

7. Závěr 

Po vyčerpání programu starosta obce schůzi v 21.45 hod. ukončil. 

 

Zapsal: L. Přichystal, Z. Divišová   Ověřil:  Ing. E. Klašková,v.r. 

 

          Ing. J. Vaníček,v.r. 

 

 

     Luboš Přichystal,v.r. 

     starosta obce 


